



## Dewart Gleason LLP

Dewart Gleason is a leading litigation boutique, focusing on civil, union-side labour and administrative law. We are looking for a lawyer with one to five years of post-call experience to join our accomplished team of scrappy advocates.

The minimum requirements for the position include superior academic transcripts, a demonstrated commitment to workers' rights or other progressive causes, an ability to work in close collaboration with colleagues and solid writing skills. Interested candidates should apply to [careers@dglp.ca](mailto:careers@dglp.ca). Please include a copy of undergraduate and law school transcripts and a brief covering letter.

We will only contact candidates who have been selected for an interview and thank all applicants for their interest.

[www.dglp.ca](http://www.dglp.ca)



DEWART GLEASON s.r.l.

Dewart Gleason est un cabinet renommé en litige qui se spécialise dans les domaines du contentieux civil, du droit du travail côté syndical et du droit administratif. Nous sommes à la recherche d'un(e) avocat(e) admis(e) au barreau depuis un à cinq ans, pour se joindre à notre équipe de plaideurs accomplis.

Les exigences minimales pour le poste incluent une excellente performance universitaire, un engagement manifeste envers les droits des travailleuses et travailleurs ou autres causes sociales progressives, une capacité à travailler en collaboration étroite avec vos collègues et des compétences solides en rédaction. Les candidat(e)s intéressé(e)s doivent postuler à [careers@dglp.ca](mailto:careers@dglp.ca). Veuillez inclure une copie de vos relevés de notes du premier cycle et de la faculté de droit ainsi qu'une brève lettre d'accompagnement.

Nous contacterons seulement les candidat(e)s sélectionné(e)s pour une entrevue et remercions tout(e)s les candidat(e)s de leur intérêt.

[www.dglp.ca](http://www.dglp.ca)